
Neen. 

Zolang de politie geen voldoende middelen heeft om de oude regels te handhaven, dan zijn 
nieuwe regels volslagen nutteloos. Van der Vlis was zo gek als een deur, maar als de politie 
haar werk slecht doet, zijn de gevolgen zoals we ze gezien hebben. De nu ingeslagen weg 
waarbij men uitgaat van een computertest - welke nog niet eens is gekalibreerd en dus een 
afwijkend testresultaat zal gaan vertonen in de eerste reeks ten opzichte van latere - biedt nog 
altijd ruimte voor manipulatie en is slechts een vorm van het creëren van schijnveiligheid. 

Een test is geen psychische evaluatie door een bevoegde arts en geeft geen inzicht in het 
dossier van een schutter. Derhalve dient de trimbostest te worden vervangen door een attest 
van de huisarts welke inzicht heeft in het patiëntendossier van de verlofhouder en welke  - 
middels een simpele GO or NO GO - kan vaststellen of de verlofhouder het bezit van wapens 
op grond van zijn geestelijke gesteldheid kan worden toevertrouwd. Dit is tevens een 
waarborging voor de privacy van de verlofhouder, welke altijd ter discussie staat zodra men 
persoonlijke gegevens gaat delen binnen computersystemen etc.

Daarnaast constateer ik dat met het reduceren van de huiscontroles ( men komt nog maar eens 
in de 3 jaar!) de controle feitelijk niet meer plaats vindt of een verlofhouder thuis de boel wel 
op orde heeft. Ondertussen mogen verlofhouders wel fijn gaan betalen voor iets wat dus 
volslagen nutteloos is. Daarnaast is de controle voor een deel overgeheveld naar een 
sportbond waar zowel de politie als de minister noch de volksvertegenwoordiging ook maar 
iets te vertellen heeft. Een volstrekt onwenselijke situatie waarin de slager haar eigen vlees 
keurt en wederom de politie niet meer controleert. Risico's zijn alleen maar te verkleinen als 
de politie handhaaft. 

Derhalve dient er zo spoedig mogelijk een ontkoppeling plaats te vinden tussen KNSA en de 
Wwm, cwm en RWm door invoering van een wapenhanteringsverlof voor hen die willen 
sportschieten met vuurwapens van en binnen een schietvereniging en een wapenhoudersverlof 
voor hen die privé over wapens ten behoeve van de jacht danwel schietsport wensen te 
beschikken. Op deze wijze kan men namelijk veel beter de grijze schutters zonder verlof 
screenen welke momenteel alleen maar een VOG dienen te overleggen bij de aanvraag 
lidmaatschap schietvereniging. Deze schutters worden na verkrijging van het VOG niet meer 
gescreend, zij worden dus ook niet getest. Zolang deze schutters geen antecedenten 
opbouwen, verdwijnen zij volledig van de radar.


